
 

  

Zápis z jednání Školské rady při VOŠ a SPŠ strojní, stavební a dopravní, 
Děčín, příspěvková organizace ze dne 13. 11. 2023 
 
Přítomni: Mgr. Jan Mareš, Ing. Jaroslav Svoboda, Alena Khoury Ratajová, Ing. Jana 
Šulcová, Ing. Petr Sukdol 
Omluveni: Ing. Robin Kubec 
Neomluveni:  
Hosté: Ing. Jana Vacková  
Zapisovatel: Mgr. Pavla Reimerová 
 
Program: 
 
1. Zahájení – schválení programu 

2. Zhodnocení aktivit minulého školního roku 

3. Výroční zpráva za školní rok 2022/23 – projednání a schválení 
4. Konkurz na ředitele školy 

5. Diskuze 

6. Závěr 

 

1. Zahájení – schválení programu 

• Přivítání členů ŠR a hostů Ing. Vackovou 
• Školská rada usnášení schopna – 5 členů školské rady ze 6 
• Ověření zápisu bude provedeno předsedou školské rady 
• Návrh programu schůze byl schválen bez připomínek 

2. Zhodnocení aktivit minulého školního roku 

• Výuka proběhla po stránce pedagogické v normálním režimu. 
• Dále pokračuje rekonstrukce budov na Slovanské ul., budova B byla zkolaudována, 

následně proběhlo stěhování učeben do zrekonstruovaných prostor a na budovu A je 
zpracováván projekt. 

• Na budově Čsl. armády se řeší stavební úpravy v souvislosti s odvětráním učeben 
praxe a plánovanou přístavbou výtahu, na kterou je řešeno výběrové řízení. 

• Škola se v loňském roce zapojila opět do soutěže Moderní škola 4.0, kde uspěla a 
získala dotace na vybavení. 

• V rámci výuky jsou pořádány sportovní a branné kurzy, a to zážitkovou formou, 
žákům jsou nabízeny nadstandardní aktivity, jako například feraty a paddleboarding. 

• V rámci mimoškolní činnosti mohou žáci navštěvovat kroužky – dramatický, 
sportovní, kreativní a kroužek modelové železnice.  

• Dále jsou realizovány zájezdy do Rakouska (lyžařský), Anglie (jazykový) a Trenčína 
(výměnný se zaměřením na spolupráci s jinou školou). 

• Škola čerpá dotace z evropských fondů. V loňském školním roce byl dokončen projekt 
Šablony III a Technické kluby a zahájen projekt Šablony OPJAK. Z těchto dotací jsou 
financovány především činnosti kroužků, exkurze a vzdělávání pedagogických 
pracovníků. 

3. Výroční zpráva za školní rok 2022/23 – projednání a schválení 

• Výroční zpráva byla rozeslána v předstihu. 
• Byla schválena bez připomínek. 



 

  

4. Konkurz na ředitele školy 

• Ing. Jana Vacková podala žádost o uvolnění z funkce ředitelky školy k 31.3.2024. 
• Konkurz na ředitele školy je vyhlášen, termín podávání přihlášek je do konce 

kalendářního roku. V komisi bude jeden zástupce za pedagogické pracovníky a jeden 
zástupce za školskou radu. 

• Proběhla volba a školská rada nominovala zástupce do konkurzního řízení, a to Ing. 
Janu Šulcovou. 

5. Diskuze 

V diskuzi bylo projednáno: 
• Výsledky vzdělávání – výsledky maturitních zkoušek v souvislosti s výsledky 

jednotných testů přijímacího řízení.  
• Průběh konkurzního řízení na ředitele školy. 

6. Závěr 

• Výroční zpráva za školní rok 2022/23 byla schválena. 
• Za školskou radu byla do komise konkurzního řízení na ředitele školy 

nominována Ing. Jana Šulcová. 
• Další jednání ŠR bude předsedou ŠR svoláno dle potřeby, a to na podnět členů 

ŠR nebo ředitelky školy. 
 

V Děčíně 13.11.2023 
 
Zapsala: Pavla Reimerová …………………………………. 
 
Zápis odsouhlasil:  
 
Mgr. Jan Mareš, předseda ŠR  …………………………………. 
 
  


